

CTR INFO 03/2024

27/09/2024

2024 FIM Trial World Championships and FIM Prizes Solidarity Funds Distribution

Dear Trial Participant,

The FIM Solidarity Fund helps financially certain riders according to a criteria defined by the FIM.

The importance of this aid depends mainly on the amount of Solidarity fund at the end of the year and the number of riders who benefit from it.

This season, the solidarity fund made available 48 free rooms by the organizer of the Japanese event to the 48 first registered Riders for all championship. The European local organisers provided a maximum of 10 Twin rooms for Overseas Riders.

The 2024 FIM Trial Solidarity Fund, financial support will be granted according the following criteria:

- Any overseas* rider having participated at a round in Europe.
- The overseas* teams who have participated in the 2024 Trial of Nations.

The amount allocated will be 250€ per rider and per European event participation.

In order to receive the fund, the participant / team must never have been subject to penalties indicated on the articles 5.19 and 5.20 of the Trial Regulations and / or any penalty relating to the FIM Disciplinary and Arbitration Code and / or Code of Ethics.

All riders / teams who meet these criteria must apply in writing by filling in [this form](#) before 31 October 2024.

The amount of aid will be paid directly to the rider entitled to it for individual championships and to the National Federation for the TDN Teams.

For more information, please contact:

Anna Clarena
FIM Trial Commission Coordinator
ctr@fim.ch

**Riders /teams with a licence from all FIM continental unions except FIM Europe.*

2024 Championnats du Monde FIM de Trial et Prix FIM Distribution des fonds de solidarité

Cher Participant,

Le Fonds de Solidarité FIM aide financièrement certains coureurs selon des critères définis par la FIM.

L'importance de cette aide dépend principalement du montant du Fonds de Solidarité à la fin de l'année et du nombre de coureurs qui en bénéficient.

Cette saison, le fonds de solidarité a fourni les chambres mises à disposition par l'organisateur japonais avec 48 chambres gratuites pour les 48 premiers coureurs inscrits pour l'ensemble du championnat. Également, les organisateurs locaux européens ont mis à disposition un maximum de 10 chambres doubles pour les coureurs non-européens.

Le soutien financier du Fonds de Solidarité Trial FIM 2024 sera accordé selon les critères suivants :

- Tout coureur d'outre-mer* ayant participé à une manche en Europe.
- Les équipes d'outre-mer* ayant participé au Trial des Nations 2024.

Le montant alloué sera de 250€ par coureur et par participation à une manifestation européenne.

Afin de recevoir le fonds, le participant / l'équipe ne doit jamais avoir fait l'objet des pénalités indiquées aux articles 5.19 et 5.20 du Règlement du Trial et/ou de toute pénalité relative au Code Disciplinaire et d'Arbitrage de la FIM et/ou au Code d'Ethique.

Tous les coureurs / équipes qui répondent à ces critères doivent en faire la demande par écrit en remplissant [ce formulaire](#) avant le **31 octobre 2024**.

Le montant de l'aide sera versé directement au coureur y ayant droit pour les championnats individuels et à la Fédération Nationale pour les équipes TDN.

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Anna Clarena
Coordinatrice de la Commission Trial de la FIM
ctr@fim.ch

**Coureurs/équipes avec une licence de toutes les unions continentales FIM sauf FIM Europe.*